
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 635

Kan ministeren oplyse, hvilke tiltag Herlev Hospital har igangsat, siden Arbejdstilsynet

den 9. august 2018 gav hospitalet et halvt år til at rette op på forholdene på fødeafdelin-

gen? Kan ministeren desuden oplyse, hvad der er sket i lignende sager, hvor Arbejdstil-

synet har påbudt forbedringer ift. forholdene for personale og patienter på hospitalsafde-

linger, og om man i tilsvarende sager har forlænget tidsfrister for tilbagemelding til Ar-

bejdstilsynet og med hvilken begrundelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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